
 
 

 

 

           Oslo 28.02.2024  
Protokoll  
 
Styremøte #2/2024 – 28.02.2024 
Teams 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem  bredde   Anna Solberg  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen 
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Roar Eriksen 
Styremedlem    Frode Bøhm 
Styremedlem     Aurora Heim  
Varamedlem Teknisk kortbane  Stian Bjørge 
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås 
Varamedlem bredde    Sissel Borgen 
Varamedlem styret    Helene Myksvoll 
Generalsekretær    Håkon Dahl 
 
Forfall: 
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen 
Varamedlem Teknisk hurtigløp Jan Benny Nyborg 
 
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda: 

 

08/2024 – Godkjenne protokoll fra styremøte 1/2024 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 1/2024 godkjennes 

 

09/2024 – Status forbundsgrupper 

Hurtigløp – VM i Inzell er sesongens siste internasjonale løp. Troppen reiser ned torsdag. Flere 

medaljekandidater. 



 
 

 

 

Kortbane – akkurat levert et glimrende jr.VM med 6. plass på 1500m på Fredrik Pedersen og 8. plass 

på stafett. Neste på planen er senior VM med to norske løpere, Hedvig Hilde og Fredrik Pedersen.  

Kunstløp – Jr. VM pågår nå med Mia og Danil på plass. Mia reiser videre til senior VM. Sonja Henie 

Trophy er rett rundt hjørnet, over 100 deltakere fra 20 land er påmeldt! 

Til orientering 

 

10/2024 – Årsregnskap 2023 

Årsregnskapet for 2023 er ferdigstilt og er til godkjenning hos revisor. Resultatet for året ble 400.000 

bedre enn budsjett, med et underskudd for året på ca 600.000kr mot 1 million i budsjettet. Se 

vedlagt regnskap med årsberetning. 

Vedtak:  

Årsregnskap tas til orientering og signeres elektronisk etter revisorgjennomgang. 

 

11/2024 – Ledermøte 2024 

Tentativ program:  

Fredag:  

Regnskapsgjennomgang 

ISU-kongress 

Livet som toppidrettsutøver 

 

Lørdag: 

Org.utvikling 

Anlegg med tur til Valle Hovin 

Seksjonsmøter 

 

Vedtak:  

Tentativt program fastsettes, og sendes ut til alle klubber med en siste påminnelse.    



 
 

 

 

12/2024 – Status Vikingskipet 

Hamar kommunestyre gjorde følgende vedtak i forrige uke: 

1. Hamar kommunestyre gir kommunedirektøren følgende føringer i forhandlingene med Kultur- og 

likestillingsdepartementet om ny nasjonalanleggsavtale:  

• Staten bærer merkostnader til investeringer og drift knyttet til «isdriften».  

• Avtalen må være flerårig og gi økonomisk forutsigbarhet.  

• Norges Skøyteforbund må betale for sin bruk.  

• En langsiktig nasjonalanleggsavtale med økonomisk fordeling av kostnadene mellom 

Hamar kommune og staten som skissert over, er en forutsetning for at Hamar kommune skal 

foreta investeringer knyttet til islegging og drift med isflater.  

2. Idrettsrådet inviteres til dialog om hvordan Vikingskipet bør brukes med og uten 

nasjonalanleggsavtale. Målet er at anlegget skal kunne brukes av flest mulig barn og unge.  

3. Økonomisk må driften være i balanse med dagens tilskuddsnivå fra Hamar kommune (uten 

ekstraordinære tilskudd til Hamar Olympiske Anlegg AS (HOA), dvs at dagens 

underskudd/tilskuddsbehov avvikles.  

4. Prosessen med å kartlegge effektiviseringspotensialet ved økt samdrift og samordning mellom 

kommunens heleide selskaper og tilstøtende fagområder i Hamar kommune, fremskyndes for så vidt 

gjelder HOA, jf. formannskapets mandat sak 71/23. Kommunedirektøren gis i oppdrag å gjennomgå 

og foreslå ny organisering av driften av anleggene (bygg- og «isdrift») i løpet av første halvår 2024 

med sikte på implementering av eventuell ny organisering fra 01.01.2025. 

NSF sammen med HIL og NIF er i prosess for å få klarhet i Hamar kommunes ansvar ift 

breddeanlegget Vikingskipet. Dette vil være førende for prosessen videre rundt nasjonalanlegg. NSF 

bør ta stilling til om nasjonalanleggsavtalen i Vikingskipet er riktig for oss i perioden fremover.  

 

Til orientering 

 

13/2024 – Skøytemuseet 

Skøytemuseet har bedt om innspill på nytt styremedlem fra NSF til stiftelsen.  

Vedtak:  

Mona Adolfsen foreslås som kandidat med Eivind Solberg som vara.  

 



 
 

 

 

 

Evt.  

 

10. april – Teamsmøte 18.30 

3.-4. mai – Ledermøte med styremøte i forkant 

19. juni – Teamsmøte 18.30 

 

ISU-congress 10.-14. juni 

 


